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Referat Bestyrelsesmøde 
10. september 2024 

 

Til Stede:  Erland, Inglev, Ivan, Ole, Kim, Dorthe 
 

Fraværende: John  
 - 

Sekretær: Conny 

 

 

Punkt 1: Godkendelse af referat fra seneste møde 

Referatet blev godkendt og underskrevet.  

Opfølgning af tjekliste 

Kontoret aftaler en dato til vinsmagning med Super-Brugsen, Roslev. 

Kamera over banen slettes.  

Domesta-hulskilt fjernes. Mon der er andre, der skal fjernes? Oversigt over hulsponsorater 
sendes til Ole/Baneudvalg 
Der udarbejdes en liste over de skilte, der trænger til udskiftning. 

Inglev afventer rapport/forslag fra Bo vedr. Kloakforhold.  

Underskrevet kontrakt til Gunnar Simonsen vedr. Forårsmesse 2025, er sendt afsted.  

Ole går i tænkeboks mht. placering af sponsorskilte i caféområdet.  

Vi arbejder videre med robotterne. Der er mange tekniske ting, som vi er lidt usikre på, og 
der kommer flere robotter på markedet i øjeblikket, som måske kan presse prisen i den 
rigtige retning.  

Knud har desværre ingen ledige tider til fællestræning i efteråret.  

Punkt 2: 

Økonomi 

Gennemgang af balance  
Balancen ser stabil ud. 
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Dog skal det bemærkes, at greenfeeindtægterne ser ud til at blive en del mindre i år end 
tidligere år, og det samme gælder fritspilsindtægten. Udgiftsiden er tillige lidt højere end 
sidste år.  Alt i alt pt. et tilfredsstillende resultat, men der skal udvises stor påpasselighed 
resten af året.  

Restanceliste  
2 mindre beløb, som afklares inden næste møde. 

3. Café 

Personaleudvalget holder møde m. Niels om fremtiden i løbet af efteråret. 

4. Affaldssortering 

Ole arbejder på sagen vedr. evt. samarbejde m. Fredsø.  

5. Golfbiler 

Den nye golfbil er leveret og er taget i brug, og den er rigtig fin og kører godt.  
Ivan indkøber 4 stk. sædebetræk til de andre 4 grønne biler. Vi skal selv montere dem. 
Betrækkene er bestilt. 

6. Håndtørrere 

Mads Madsen har velvilligt sponseret 5 håndtørrere mod at få et skilt på sponsortavlen og 
hjemmesiden i 3 år. Et meget fint tilbud, som vi selvfølgelig tager imod med kyshånd. Kim 
er tovholder.  

7. Match for sponsorer og frivillige den 20. september 

Matchen falder desværre sammen med Finalen i Limfjordsgolf for Damer i Hjarbæk for 2. 
år i træk, hvilket damerne er meget kede af, da de også gerne ville med til frivilligmatch - 
så det skal vi være meget opmærksom på i 2025, og det vil nok være en god ide at 
rykke sponsormatchen en uge frem. Matchen må i hvert fald ikke kollidere med Finaler i 
Limfjordsgolf.  

Jan Høg, Spar Nord, har sagt ja til goodie-bags. Kontoret har kontakten. 
Ivan laver startliste og sætter bestyrelsen sammen med de sponsorer, de skal spille med.    
Erland får sammen med kontoret styr på præmierne tirsdag den 17. september.  
Flere sponsorer har doneret præmier.  

8. Greenfee juli 2025 

Vi må desværre erkende, at greenfeeindtægterne i juli måned er faldet hvert år, i hvert fald 
siden 2021, og har været tilsvarende sløje i denne juli. Det trælse vejr med meget regn i 
juli i år har nok noget af skylden, men efterhånden er der også rigtig mange tilbud på 
greenfee i juli måned rundt om i sommerlandet, og derfor blev det diskuteret, om Harre Vig 
også skal med på den trend. Man enedes om at forsøge i 2025 med en greenfee på 150,- i 
uge 28.  Ingen andre rabatter gælder, heller ikke Golfamore/man kan kun få én rabat.   
Skive har også tilbud uge 28 med 50 kr. pr. greenfee, men Bestyrelsen mener, at man 
kunne forestille sig, at gæsterne i Skive så også vil spille Harre Vig, når de nu er i området.  
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Kontoret havde udarbejdet en liste over antal gæster i juni, juli og august m. priser. Denne 
liste skal ajourføres i 2025.  

9. Kontingent 2025 

Vi sætter ikke prisen op på kontingenter i 2025 ud over den sædvanlige indeksregulering. 

10. HIO, landsdækkende hole-in-one konkurrence 

Kontoret/Erland har haft besøg fra Steen Claudi fra HIO-klubben, som fortalte om et nyt 
hole-in-one koncept, hvor man kan spille med golfspillere i hele Danmark – og få chancen 
for at vinde minimum 50.000 kr. ved hole-in-one. Det gør golfspillet sjovere for golfspilleren 
og klubben får en ny indtægtskilde. Der bliver et månedligt abonnement på ca. 59,- kr. og 
deltagelse på alle baner i Danmark, der går med i projektet. Dagsbillet vil koste ca. 25 kr.  
Der vil nu blive arbejdet videre med projektet resten af sæsonen og efter Nytår hører vi 
nærmere. 
Vi siger ja-tak til at være med. Kontrakt er underskrevet og afsendt.  

11. Nyt fra udvalgene 

Bane- og hus: Der er lavet ny vinterbane, og scorekortene er klar. Lægens bord er 
opstillet v. hul 10, og Klaus Darling har tilbudt at sætte et skilt på bænkesættet.  
Baneservice: har fungeret ok. Ny plan præsenteres på Generalforsamlingen 2025. 
Kontoret laver planen. 
Begynderudvalg: Dorthe (+ diverse hjælpere) har haft nogle damer med på besøg i 
klubben, hvor de prøvede golfsporten og hyggede sig med sandwich i klubhuset bagefter. 
Dorthe prøver at få arrangeret en damedag i 2025.  
Handicapudvalg: - 
Juniorudvalg: godt juniorhold, men jo ikke for mange, og 3 forsvinder sandsynligvis 
næste år.  Juniorerne er meget glade for Knud Storgaard, og er enige om, at han er en 
super-god træner. 16 nye juniorer er i gang fra Salling Efterskole. Prisen aftales m. 
kontoret/John.  
Personaleudvalg: Personalesamtaler gemmeføres i efteråret.  

12. Indkomne forslag fra medlemmer 

Dorthe havde et forslag med fra et medlem om et skilt på driving range, så man kan se, 
hvor langt man slår. Kunne evt. bestilles hos Dekolet.  

13. Eventuelt 

Vi har fået en månedsrapport fra Scanenergi og har behandlet den, men den er lidt svær 
at gennemskue. Bestyrelsen vil gerne vide, hvor meget strøm vi sælger til hvilken pris. 
Inglev kontakter Poul Møller Hansen herom.  

Vi er accepteret som medlem af Djævlegolf. Se facebooks-side ’djævlegolf’. 

Erland har takket nej til en invitation fra Skive Byråd om at deltage i en seniormesse i 
Skive.  

Næste møde 
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Tirsdag den 8. oktober kl. 17:00 

 


